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Από το υπ’ αριθ. 1/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 2/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση απόψεων Δ.Σ. σχετικά με τη Μελέτη 
Περιβαλλοντικών επιπτώσεων που αφορά το έργο 
«Εγκαταστάσεις Επεξεργασίας λυμάτων οικισμών 
Λευκόπετρας, Μ. Σάντας, Κουμαριάς, Ξηρολιβάδου 
και Κάτω Βερμίου». 

 
       Σήμερα 14 Ιανουαρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-1-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης K. Aσλάνογλου  
3. Δ. Ταχματζίδης Π. Πιτούλιας  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. Α. Δελαβερίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Σοφιανίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ν. Χαμαλής Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Λ. Τάκης    
12. Ν.  Ουσουλτζόγλου    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. M. Σουμελίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ι. Ακριβόπουλος   
21. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Κουκουρδής 
23. Γ. Μανακούλης 

 
  



             Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Στο Νομαρχιακό Συμβούλιο κατατέθηκε Μελέτη Περιβαλλοντικών 
Επιπτώσεων για το έργο: "Εγκαταστάσεις επεξεργασίας λυμάτων οικισμών 
Λευκόπετρας, Μ. Σάντας, Κουμαριάς, Ξηρολιβάδου και Κ. Βερμίου". 
 Το Γραφείο Μελετών & Παρακολούθησης Προγραμμάτων διαβίβασε στα 
Τοπικά Συμβούλια των Δ.Δ. Κουμαριάς, Καστανιάς, Γεωργιανών και Κ. Βερμίου το 
σχετικό έγγραφο μαζί με τα απαραίτητα στοιχεία της Μ.Π.Ε. του έργου του θέματος 
τα οποία κατόπιν συνεδρίασης αποφάσισαν.  
 Προκειμένου να προχωρήσει το Νομαρχιακό Συμβούλιο στις δικές του 
ενέργειες παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εκφράσει τις απόψεις του επί της 
Μ.Π.Ε. του έργου του θέματος. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 14-1-2002 
εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών Προβλημάτων με την 
οποία ομόφωνα εισηγείται την αποδοχή της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
που αφορά το έργο «Εγκαταστάσεις επεξεργασίας λυμάτων οικισμών Λευκόπετρας, 
Μ. Σάντας, Κουμαριάς, Ξηρολιβάδου και Κάτω Βερμίου». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ουρσουζίδης: Κε πρόεδρε θα' θελα να κάνω, μία παρατήρηση σ' ότι αφορά 
την επιτροπή ποιότητας ζωής. Με αφορμή την τελευταία συνεδρίαση του Δ.Σ., όπου 
είχε εισαχθεί το θέμα της έγκρισης μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων και 
αφορούσε την εκμετάλλευση του φυσικού πλούτου του Αλιάκμονα, ακούστηκαν και 
με τη δική σας ανοχή, κάποια πράγματα τα οποία δεν αφορούσαν την ουσία του 
θέματος. Συγκεκριμένα ο κ. Σκουμπόπουλος αναφέρθηκε σε ζητήματα που αφορούν 
αυτήν καθ' αυτήν την εκμετάλλευση. Δηλαδή ζητήματα οικονομικά, ζητήματα 
διαχείρισης, που δεν ενδιέφεραν την επιτροπή ποιότητας ζωής γιατί το αντικείμενό 
της είναι εντελώς διαφορετικό. 
 Αυτό έγινε αφορμή ο ημερήσιος τύπος και συγκεκριμένα ο ''ΛΑΟΣ", να 
χαρακτηρίσει το Δ.Σ. σαν "μπετόν αρμέ", υπονοώντας σαφέστατα ότι η επιτροπή 
ποιότητας ζωής δεν εξυπηρετεί τα συμφέροντα του Δήμου αλλά κάποιους άλλους 
σκοπούς. 
 Πρόεδρος: Άλλο θέμα συζητάμε. Έπρεπε το θέμα αυτό να το θέσετε 
προημερήσιας διάταξης.  
 Ουρσουζίδης: Αν θέλουμε να δείχνουμε σεβασμό στους ανθρώπους που 
λειτουργούν μέσα από κάποιες επιτροπές, και να σεβόμαστε τη δουλειά και τον κόπο 
τους, θα πρέπει να είμαστε ιδιαίτερα προσεκτικοί. Είχα την ευκαιρία να συζητήσω με 
τον κ. Σκουμπόπουλο το θέμα, ο οποίος αρνήθηκε να αποκαταστήσει τα πράγματα. 
Γι' αυτό λοιπόν σήμερα, ενώπιον του τύπου, καταγγέλλω το γεγονός ότι όλα όσα 
ειπώθηκαν ήταν εκτός θέματος και έγινε αφορμή να γραφούν πολλά σχόλια εις βάρος 
του Δ.Σ.   
 Σήμερα συνεδρίασε η επιτροπή για το παρών θέμα. Η μορφή επέμβασης στο 
περιβάλλον είναι ήπια. Γίνονται μικροί βιολογικοί καθαρισμοί ανάλογα με τον 
πληθυσμό των κατοίκων της κάθε κοινότητας. Προκύπτει μία επεξεργασία με 
βιολογικό τρόπο. Δεν υπάρχει χημική παρέμβαση ή οζωνοποίηση των αστικών 
αποβλήτων. Είναι η πιο απλή παρέμβαση που μπορεί να γίνει. 
 Κάτω από αυτό το σκεπτικό η επιτροπή συμφώνησε να αποδεχτεί τα μέτρα 
των περιβαλλοντικών επιπτώσεων.  



 Σκουμπόπουλος: Μερικοί πρέπει να σέβονται πρώτα τους εαυτούς τους και 
μετά να ζητούν σεβασμό από τους άλλους. Σέβομαι τους συναδέλφους και τα όργανα 
του Δήμου. Δεν σχολιάζω τίποτα. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ε. Λελεκάκη. 
2.- Το με αριθ. 741/21-12-2001 έγγραφο του Ν.Σ. Ημαθίας. 
3.- Τις με αριθ. 1/2002 ταυτάριθμες αποφάσεις των Τ.Σ. Γεωργιανών, Καστανέας, 
Κουμαριάς και Κάτω Βερμίου με τις οποίες συναινούν επί της παραπάνω μελέτης. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), καθώς 
και του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Αποδέχεται τη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων που αφορά το έργο 
«Εγκαταστάσεις επεξεργασίας λυμάτων οικισμών Λευκόπετρας, Μ. Σάντας, 
Κουμαριάς, Ξηρολιβάδου και Κ. Βερμίου». 
 

 Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   2 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-1-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
 


